

من نحن:

شركة محلية سورية في محافظة اللاذقية، مختصة بالأعشاب الطبية والمواد الغذائية.

تهدف للتوسع لتصل أصنافها للعديد من البلدان، لها عدة أفرع في مصر، الامارات العربية المتحدة، لبنان، تركيا. تقدم شركتنا المنتجات الغذائية والأعشاب الطبية للكثير من الأسواق المحلية و العالمية بجودة عالية، تشتهر منتجاتنا بالأصالة والديمومة المتجددة ذاتياً، ولدينا التزام جيد في مجال جودة وسلامة الغذاء في مسيرتنا المستمرة.

About us:

A local Syrian company in Latakia governorate, specialized in medicinal herbs and foodstuffs.

It aims to expand its varieties to many countries, with several branches in Egypt, the United Arab Emirates, Lebanon, and Turkey. Our company provides food products and medicinal herbs to many local and international markets with high quality, our products are known for their authenticity and self-renewing durability, and we have a good commitment in the field of food quality and safety in our continuous journey.







لماذا نحن:

شركتنا تتميز بتقديم ورق الغار السوري المعروف بقيمته الغذائية العالية المجفف بشكل طبيعي أو صناعي بالإضافة إلى أعشاب طبية طبيعية خالية من المواد الكيميائية....MS6

نحن نقوم بصفقات أخلاقية ونزيهة، ذلك لأن ثقة الآخرين أولى اهتماماتنا.

نهدف أن نكون من نخبة الصناعات السورية بما نستحقه من جودة المنتجات ودقة التنظيم، وإمداد السوق العربية والعالمية حسب الطلب بالمنتجات الغذائية والأعشاب الطبية ذات المنشأ السوري العربيق.

Why us:

Our company is characterized by offering Syrian bay leaf, known for its high nutritional value naturally or artificially dried in addition to natural medicinal herbs chemical free...MS6.

We do ethical and honest transactions, because the trust of others is our first concern.

We aim to be one of the elite Syrian industries with what we deserve from Quality of products, accuracy of organization, and supplying the Arab and international market with food products and medicinal herbs of Syrian origin Syrian origin.



زعتر - Thyme

- Extra Red Thyme
- Extra Green Thyme



- Royal Green Thyme Extra
- Red Thyme Pomegranate Molasses



- Royal Thyme Pomegranate Molasses
- Royal Thyme Sumac



- و زعتر أحمر إكستراو زعتر أخضر إكسترا

- زعتر أخضر ملكي إكسترا
 - زعتر أحمر دبس رمان

- زعتر ملکي دبس رمانزعتر ملکي سماق



أعشاب - Herbs

الميرمية شجيرة دائمة الخضرة، تحتوي على مضادات الأكسدة التي قد تساعد في تعزيز صحة الفم ووظائف الدماغ. وقد تساعد أيضًا على خفض الكوليسترول وسكر الدم.

sage is an evergreen shrub, contains antioxidants that may help promote oral health and brain function. It may also help lower cholesterol and blood sugar.





الزعتر من الأعشاب العطرية دائمة الخضرة، يساعد في علاج اضطرابات الجهاز التنفسي ويقلل من الالتهابات، يعزز صحة العظام ويحسن صحة القلب والأوعية الدموية، وللزعتر استخدامات في الطهي والطب والزينة.

Thyme is an aromatic evergreen herb that helps treat respiratory disorders and reduces inflammation, promotes bone health and improves cardiovascular health, and has culinary, medicinal and ornamental uses.

السماق وهو نبات يتميز بلونه الأحمر الفاتح ونكهته الحمضية، وهو جزء لا يتجزأ من المطبخ الشرقي. ويحتوي السماق على العديد من مضادات الأكسدة، بالإضافة إلى فيتامين سي، والزيوت الطيارة، والبروتينات، والألياف، والأحماض المختلفة.

Sumac a plant with a bright red color and citrusy flavor, is an integral part of oriental cuisine. Sumac contains many antioxidants, as well as vitamin C, volatile oils, proteins, fiber and various acids.



الخروب عبارة عن شجرة أو شجيرة مزهرة دائمة الخضرة في الفصيلة الفرعية Caesalpinioideae من فصيلة البقوليات فاباسيا. قرون الخروب مغذية للغاية وتحتوى على معادن مثل الكالسيوم وفيتامينات ب.

Carob is an evergreen flowering tree or shrub in the subfamily Caesalpinioideae of the legume family Fabaceae. Carob pods are highly nutritious and contain minerals such as Calcium and B vitamins.



بهارات - Spices



مشكلة (السبع بهارات) - Diverse



ماجي خضار - Maggie Vegetables



كبسة - Kabsa



شیش - shish



بطاطا - potato





سماق - sumac











- Syria Lattakia
- 00963-966-724123 Ali Batta 00963-932-981786 Ahmad Batta
- info@albatta-group.com
- www.albatta-group.com
- **Q** Egypt-Cairo-Third Rally-Industrial Area
- **()** 0020-1024201017

